
Protokół Nr 59/2023

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 12 stycznia 2023.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goście:

1.

2.

3.

4.

5.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Radna - Anna Miczko;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz-Tumanik;

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

1. .Otwarcie posiedzenia.i przyjęcie porządku; .
2. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. regulaminu korzystania z boiska sportowego

wielofunkcyjnego oraz sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej w Zalesiu;
Informacj a na temat stanu dróg i chodników na terenie gminy;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustanowienia odpłatnego prawa służebności
przejazdu i przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno
Krajeńskie położonej w miejscowości Lutowo;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu
mieszkalnego położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Plac Wolności;
Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2022r.;
Informacj a w zakresie realizacj i wniosków wysuni«;tych podczas poprzednich posiedzeń
Komisji;
Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

3.
4.

5.

6.
7.

8.
9.

W/w porządek posiedzenia przy3e2to jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinforrnowała, że Wojewoda
Łujawsko-Pomorski 'ffiiósł uwagi do r%ulaminu korzystaru% z boiska sporto*ego
wielofunkcyjnego oraz sztucznej nawierzchni przy Szkole Podstawowej w Zalesiu.
Powiedziała, że Wojewoda wskazał, że z regulaminu powimiy zostać wykreślone zapisy
dotyczące uregulowań, nie %dących w kompetencji Rady Miejskiej oraz zapisów
uregulowanych ustawowo.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt uchwały z uwzględnieniem uwag
wniesionych przez Wojewodę.

Ad. 3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił członkom Komisji
informację na temat stanu dróg i chodników na terenie gminy (informacja stanowi załącznik do
protokołu).
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Pani Turek zapytała o budowę sięgacza przy ulicy Odrodzenia i przy ulicy Komierowskiej.
Kierownik Referatu GKR odpowiedział, że realizacja tego zadania była uzgodniona już w
2021r. z przedsiębiorcami.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad. 4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił członkom Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustanowienia odpłatnego prawa służebności
przejazdu i przechodu na niemchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie
położonej w miejscowości Lutowo.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyraż.enia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalrąego
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ulicy Plac Wolności 14/1.

Pan Szwarc zapytał o wycenę lokalu. Kierownik Referatu GKR odpowiedział, że lokal jest
wyceniony na 69 300zł.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedstawiony projekt uchwa§.

Ad. 6. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2022r.

Ad. 7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił inforrnację w
zakresie realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji.

- usunąć awarię dolnych lamp podświetlających Pomnik Wdzięczności Ku Czci Chrystusa
Króla - Kierownik Referatu GKR poinformował, że koszty naprawy awarii zlecono do wyceny
elektrykowi;

( - usunąć awarię ffip przy zejściu z P'ł'-acu Wolności na mo'ło - Kierownik Referatu GKR
poinformował, że w tym przypadku również niezbędna będzie wycena awarii;

%

- wyregulować godziny wygaszania oświetlenia ulicznego - Kierownik Referatu GKR
powiedział, że przekazano ENEI sugestie odnośnie włączania i wyłączania oświetlenia
ulicznego, sprawa jest cały czas w toku;

- rozvva'ryć wyłączenie oświetlenia w kiemnku plaży miejskiej - Kierownik Referatu GKR
powiedział, że są zwolennicy i przeciwnicy tego wniosku. Dodal że rozważano, aby zostawić
włączoną co drugą larnpę;

- doprowadzić do usunięcia suchych drzew ze Dziechowem w kierunku Lutówka - Kierownik
Referatu GKR poinformowai że Zarząd Drogowy otrzymał decyzję na wycięcie drzew;

2



Ad. 8. Komisji zatwierdziła jednogłośnie protokoły ze swoich dwóch poprzednich posiedzeń w
miesiącu grudniu 2022r.

Ad. 9. W wolnych wnioskach pomszono następujące sprawy:

- Pan Tomas zwrócił się z prośbą, aby wystąpić do Dyrekcji Generalnej Dróg Krajowych i
Autostrad o możliwość doświetlenia przejścia dla pieszych na styku ulic Chojnickiej i
Parkowej, ponieważ przejście jest niewidoczne w godzinach nocnych;

- Pan Kąkol zwrócił się o zlikwidowanie trawnika bądź zamontowanie słupków drogowych na
rogu Placu Wolności naprzeciwko Restauracji ,,Polonia?. Trawnik wygląda nieestetycznie z
racji tego, że mieszkańcy wykorzystują go jako zwyczajowe przejście.

- Pan Szwarc zasygnalizowal że mieszkańcy skarżą się, iż nie odebrano wszystkich
wystawionych odpadów na wybudowaniu w miejscowości Sikorz. Zwrócił uwagę także na
tmdności W nawiązaniu kontaktu telefonicznego z firmą odbierającą odpady. ?

- Pan Szwarc wyszedł z proś%, aby wyciąć uschni«;te drzewo rosnące w pasie drogi gminnej
przy jego posesji, ponieważ stwarza ono niebezpieczeństwo;

- Pan Sieg zwrócił się, aby ponownie zamontować ,,orle gniazdo? na placu zabaw przy ulicy
Moniuszki.

- Pan Sieg zwrócił się również, aby dopilnować dokładnego ułożenia polbruku po inwestycji
doprowadzenia gazu przy ulicy Moniuszki w kiemnku ulicy Małcużyńskiego.

- Pan Gustyn zwrócił uwagę na zapadniętą kostkę brukową na przepławce znajdującej się na
Placu Przyjaźni od strony placu zabaw, gromadzi się tam woda.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.
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